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Rondvraagpunt lid Raemakers (D66) 

 

 

Van: Rijkhoff, Y.  

Verzonden: dinsdag 22 januari 2019 9:38 

Aan: Commissie VWS 

CC: Raemakers, R. 

Onderwerp: Rondvraagpunt Raemakers PV VWS 

 

Geachte griffie, 

 

Namens Rens Raemakers graag het volgende rondvraagpunt voor de PV VWS van morgen. 

 

In het AO Administratieve lasten/regeldruk / Governance/gegevensuitwisseling in de 

zorg/gegevensbescherming / Innovatie/verspilling in de zorg van 30 mei heeft de minister 

toegezegd aan Pia Dijkstra dat hij de bevindingen van de Patiëntenfederatie rondom het 

patiëntgeheim met de zou Kamer delen. 

 

Gisteren kwam de Patiëntenfederatie met hun bevindingen over het patiëntgeheim (zie: 

https://www.patientenfederatie.nl/nieuws/voorkom-dat-patientgegevens-vogelvrij-worden) 

Graag zou de heer Raemakers hier een reactie op willen van de minister voor het AO 

Gegevensuitwisseling in de zorg / gegevensbescherming van 30 januari. 

 

Met vriendelijke groet, 

Youri Rijkhoff 

Beleidsmedewerker Tweede Kamerfractie D66 

Langdurige zorg | GGZ | Preventie (incl. Alcohol en Tabak) | Familierecht (Familie van nu) 
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